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گروه ورزشی- سرانجام انتظارها 
برای انتقال ســردار آزمون مهاجم ۲۷ 
ســاله تیم ملی فوتبال ایران به یک تیم 
اروپایی به پایان رســید. آزمون بعد از 
حضوری ۱۰ ســاله در لیگ روســیه و 
ســه تیم این کشور سرانجام با تیم بایر 
لورکوزن آلمان به توافق رسید و از فصل 
آینده در این تیم توپ خواهد زد؛ آن هم 
در شــرایطی که در این سال ها مدام از 
علاقه باشگاه های بزرگی چون لیورپول، 
آرســنال و اورتون انگلیس، دورتموند 
آلمان، المپیک لیون فرانسه، آث میلان، 
آاس رم، یوونتوس و آتالانتا ایتالیا و… 

صحبت می شد.
آزمون از سپاهان تا روبین 

کازان
سردار آزمون کارش را در فوتبال 
حرفه ای ایران با تیم ســپاهان آغاز کرد 
اما انتقالش به روبیــن کازان را مدیون 
برگزاری بیســتمین جــام ملت های 
مشــترک المنافع بود که برای اولین بار 
در قالب مسابقات تیم های جوانان و در 
روسیه برگزار می شد. این مسابقات سال 
۲۰۱۲ برگزار شد و فرصتی بود تا آزمون 
خودش را به استعدادیاب های روسی 
که این مســابقات را زیر نظر داشتند، 
اثبــات کند. تیم ایران در آن رقابت ها تا 
مرحله یک چهارم نهایی صعود کرد و 
آزمون توانست در تیمی که هدایتش را 
اکبر محمدی بر عهده داشت، با به ثمر 
رساندن هفت گل به عنوان آقای گلی 
دست یابد. بعد از این مسابقات بود که 
آزمون مسیرش را به سمت روسیه و تیم 
روبین کازان چرخاند و دوران جدیدی 
را برای خودش و هواداران فوتبال ایران 

رقم زد.
روایــت مربی ســپاهان از 

فراری دادن آزمون
محمــد یاوری ســرمربی وقت 
جوانان ایران و ســپاهان سال ها بعد از 
جدایی ســردار آزمون از سپاهان، دلیل 
این اتفاق را شرح داد. امیر قلعه نویی که 
سابقه سرمربیگری سپاهان را دارد، بارها 
مدعی بود که برای اولین بار او بوده که به 
آزمون در لیگ برتر میدان داده است اما 
یاوری بدون نام بردن از قلعه نویی، در 
مصاحبه ای به او کنایه زد.یاوری گفت: 
»مربیان تیم بزرگسالان سپاهان مدعی 
شــده اند کاشف سردار آنان بوده اند اما 
در اصل چنین چیزی حقیقت ندارد و 
دوستان آن موقع سردار را نمی شناختند 
و وی را در تمرینات تیم جوانان سپاهان 
دیدند؛ بیشــترین دلگیری و بیشترین 
عامل ترک سپاهان توسط سردار آزمون 
ایــن بود که یک ســال کامل وی روی 
نیمکت بود و حتی یک دقیقه هم به وی 

فرصت بازی ندادند، ســردار آن موقع 
می توانست درخشش خوبی را از خود 
نشان دهند اما تفکرات آن زمان به این 
شــکل بود که رضا عنایتی را به سردار 
ترجیــح دهند، کســانی عامل جدایی 
ســردار شدند که ادعا می کردند وی را 

به سپاهان آورده اند.«
قربان بردیف؛ کاشف آزمون 

در روسیه و فراتر از مربی

بر هیچکس نقش »قربان بردیف« 
مربی ســابق تیم های روبیــن کازان 
و روســتوف در کشــف و پــرورش 
اســتعدادهای ســردار آزمون پوشیده 
نیســت. آزمون رابطه صمیمانه ای با 
بردیف داشت و برای انتخاب هایش با 
او مشــورت می کرد. این نقش تا آنجا 
پررنگ بــود که حتی دیمیتری زیمین 

روزنامه نگار روسی در گفتگو با یکی 
از نشریات فرانسوی ارتباط 

آنهــا را این طور توصیف 
کرده بود: »برای آزمون، 
نظر بردیف بســیار مهم 

است. او مانند پدر دومش 
است. خود مربی از آزمون 

می خواست به روبین کازان 
کمک کند.«

ســردار آزمون هم روایت جالبی 
از نخستین دیدارش با بردیف داشت: 
»وقتی قربان بردیــف برای اولین بار با 
من دیدار کرد خیلی جوان بودم و فکر 
نمی کردم بتوانم در لیگ برتر روســیه 
بازی کنم. او مرا باور داشت و در قامت 
مربی برایم سخت کار کرد. در آغاز یک 
فرصت اســتثنایی برای من بود و برای 
پاســخ دادن به حمایت بردیف سخت 

تلاش کردم. تمرکزم روی فوتبال بود و 
قربان بردیف برای من فقط یک مربی 
نبود. او یکی از بهترین نزدیکانم است.«
حضــور در روبین کازان و 

انتقال جنجالی به روستوف
آزمــون در آذرماه ۱۳۹۱ بود که با 
تیم روبین کازان قرارداد بســت. او در 
اوایل حضورش در روبین کازان خیلی 
به بازی گرفته نمی شــد اما به تدریج 
خودش را با شــرایط وفق داد 
تا بــه یکــی از مهره های 
اصلــی این تیــم تبدیل 
شود. در ادامه بعد از آنکه 
بردیف به تیم روســتوف 
رفت، ســردار آزمون را 
هم در ســال ۱۳۹۳ و ابتدا به 
صــورت قرضی با خود به این 

تیم برد. آزمون سپس قراردادی دائمی 
با روستوف در مرداد ۱۳۹۵ امضا کرد که 
این اقدام او شکایت روبین کازان را در 
پی داشت. روبین کازان از روستوف و 
آزمون به فیفا شکایت کرد اما در نهایت 
این شــکایت به جایی نرسید. بردیف 
در یکی از مصاحبه های خود ماجرا را 
این طور شــرح داده بود: »در قرارداد 

سردار با روبین کازان بندی قرار 

داشت که او می توانست 
با پرداخت ۵/۲ میلیون دلار به 

هر تیمی که خواســت برود. روستوف 
این مبلغ را پیشــنهاد داد اما از آن جا که 
روبین کازان یک ماه به این پیشنهاد پاسخ 
نداد آزمون آزاد بود این تیم را ترک کند. 
بنابراین ســردار آزمون به عنوان یک 

بازیکن آزاد راهی روستوف شد.«
و  بایــرن  بــه  گلزنــی 
اتلتیکومادرید و بازگشت دوباره 

به روبین کازان
مهاجم تیم ملی ایــران روزهای 
خوبی را در روســتوف پشــت ســر 
گذاشــت و با این تیم در لیگ قهرمانان 
اروپا خوش درخشــید. آزمون در این 
رقابت ها موفق شد برابر تیم هایی چون 
اتلتیکو مادرید اســپانیا و بایرن مونیخ 
آلمــان گلزنــی و توانایی هایش را به 
رخ بکشــد. بعد از این فصل بود که به 
تدریج زمزمه علاقه تیم های بزرگ به 
این مهاجم شکل گرفت.باوجود این، 
آزمون ترجیح داد در پایان قراردادش با 
روستوف، در همان لیگ روسیه بماند و 
مجدداً به تیم روبین کازان بازگشت. این 
اتفاق در تیر ماه ۱۳۹۶ رخ داد و به مدت 

یک فصل و نیم طول کشید.
انتقــال بزرگ بــه زنیت و 

کسب عنوان آقای گلی
مهاجم تیم ملی ایران در بهمن ماه 
۱۳۹۷ و در نقل و انتقالات زمســتانی، 
روبین کازان را به مقصد زنیت ســنت 
پترزبورگ ترک کرد و دوران جدیدی 

از درخشــش خــود را در این تیم به 
نمایش گذاشت. این مهاجم بعد از پایان 
جام ملت های ۲۰۱۹ بود که با مبلغ قابل 
توجه ۱۲ میلیون یورو راهی زنیت شد و 
تا به امروز پیراهن این تیم را بر تن کرده 
است. آزمون در این دوران با زنیت سه 
بار قهرمان لیگ روسیه، دو بار قهرمان 

سوپرکاپ و یک بار قهرمان جام حذفی 
شــد. او در ۱۰۴ بازی برای زنیت، ۶۲ 
گل به ثمر رساند. او همچنین در فصل 
۲۰۱۹-۲۰۲۰ با به ثمر رساندن ۱۷ گل، 

آقا گل لیگ روسیه شد.
شــایعه نقل و انتقالات؛ از 
یوونتوس و آث میلان تا آرسنال 

و لیورپول
بحث پیشــنهادات باشگاه های 
بزرگ به ســردار آزمون به خصوص 
از زمانی که در زنیت بازی می کرد، بالا 
گرفت. هر سال و نزدیک به پنجره نقل و 
انتقالات تابستانی و زمستانی، شایعات 
مختلفی از علاقــه تیم های اروپایی به 

مهاجم تیم ملی ایران به میان می آمد.
دامنه این پیشنهادات از لیورپول، 
آرسنال، نیوکاســل و اورتون انگلیس 
تا دورتموند آلمان و ســویا و اتلتیکو 
مادرید اسپانیا گسترده بود. تقریباً اکثر 
تیم هــای نامدار و بــزرگ ایتالیا هم به 
گفته بســیاری از رسانه های این کشور 
خواهان آزمون بودند: یوونتوس، آث 
میلان، آاس رم، ناپولی، لاتزیو و آتالانتا. 
همچنین المپیک لیون هم بخصوص در 
یک فصل گذشته تلاش بسیار زیادی 
برای جذب آزمــون انجام داد و با این 
بازیکن به توافقات شفاهی هم رسید اما 
در نهایت آزمون بوندس لیگا آلمان را 
انتخاب کرد. قرار است آزمون از فصل 
آینــده پیراهن لورکوزن را به تن کند تا 

به طلســم ۱۰ ساله حضورش در لیگ 
روسیه پایان بدهد. البته اگر زنیت بتواند 
جایگزیــن آزمــون را پیدا کند ممکن 
اســت با دریافت مبغلی از لورکوزن او 
را در نقل و انتقالات زمستانی آزاد کند.

ایرانی  پنجمیــن  ســردار 
لورکوزن

سردار آزمون حالا به تیمی منتقل 
شده اســت که پیش از او چهار ایرانی 
دیگر سابقه بازی در آن را دارند. پرویز 
کــوزه کنانی )تاج( و علی موســوی، 
داریــوش یزدانی و مهدی پاشــازاده 

)استقلال( در این باشگاه توپ زده اند.
آزمون که سابقه آقای گلی در لیگ 
روسیه را هم دارد، حالا با لورکوزن باید 
مقابل غول های بوندس لیگا مثل بایرن 
مونیخ، دورتموند، فرایبورگ، و … به 
میــدان بــرود و در رقابت با مهاجمان 
سرشناسی چون »لواندوفسکی« برای 
کســب عنوان آقای گلی تلاش کند. 
لورکوزن در حــال حاضر با ۳۵ 
امتیاز بعــد از بایرن مونیخ 
)۴۶( و دورتمونــد )۴۳( 
در رده ســوم جــدول 
 بونــدس لیــگا حضــور

 دارد.
سردار آزمون در شرایطی به عنوان 
پنجمین ایرانــی راهی بایرن لورکوزن 
شــده است که پیش از او چهار بازیکن 
ایرانی حاضر در این تیم شرایط خوبی 
نداشته اند و به نوعی تیمی طلسم شده 
برای فوتبالیســت های ایران به شمار 
می رود. باید دید سردار در این تیم موفق 
می شود یا سرنوشت چهار بازیکن دیگر 

در انتظارش خواهد بود.
آزمــون ضــرر می کند یا 

زنیت؟
از زمــان اعلام توافــق آزمون با 
لورکوزن، رسانه ها و کارشناسان روسی 
درباره ایــن انتقال خبرهــای زیادی 
منتشــر کرده اند. بعضی از کارشناسان 
معتقدنــد آزمــون در لورکوزن موفق 
می شــود و بعضی ها به این انتقال نقد 
سرمربی  پترژلا«  دارند.»ولاســتیمیل 
ســابق زنیت معتقد اســت که جدایی 
آزمــون یک باخت بــزرگ برای این 
تیم اســت: »فکر می کنم که آزمون در 
لورکــوزن بازی نمی کند، زیرا پاتریک 
شیک بهترین گلزن تیم برای بایر بازی 
می کنــد. این برای زنیــت هم باخت 
بزرگی خواهد بود، زیرا آزمون مهاجم 

خوبی است، او گل های زیادی زد. 
برای زنیت، مشکلی برای خرید 
مهاجم جدید وجود ندارد، زیرا باشگاه 
پول زیادی دارد، اما باید جایگزینی پیدا 
کرد. چون ]آرتم[ زوبا پیر شده است.«

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران بالاخره بعد از گذشت ۱۰ سال از لیگ روسیه که برایش
 پر حرف و حدیث هم بود خارج شد و به تیمی رفت که پیش از او چهار ایرانی

 در آن حضور داشتند اما موفق نبودند!

خروج از قفس پر حرف و حدیث 10 ساله؛

آزمونِ سردار 
در تیم طلسم شده!

گروه ورزشی- ملی پوش سابق فوتبال ایران گفت: بازی پیش رو با عراق 
در مسابقات انتخابی جام جهانی از نظر من حساس ترین بازی در این مرحله 

از مسابقات خواهد بود.
تیــم ملی فوتبال ایران در هفتمین دیدار از مرحله گروهی انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطر روز پنجشنبه در تهران به مصاف عراق می رود. در صورت 
پیروزی در این دیدار، صعود تیم ملی فوتبال به جام جهانی قطعی شــده تا 
شاگردان اسکوچیچ در ۳ بازی پیش رو به صورت تشریفاتی به میدان بروند.

مهدی پاشازاده مدافع سابق تیم ملی ایران در خصوص این بازی گفت: 
هیچ وقت بازی تا این میزان حساس با عراق نداشته ایم چون این بازی مستقیم 

سر صعود به جام جهانی است.
وی افزود: از یک ســو این آخرین تیر عراق اســت که برای زنده ماندن 
کورسوی امید آنها پرتاب می شود و از سوی دیگر تیر طلایی ایران برای راه یابی 
به جام جهانی است و این فقط حساسیت های جدولی این دیدار است. شما به 
این موضوع، حساسیت های سنتی دیدار این دو تیم را اضافه کنید تا مشخص 

شود میزان اهمیت این بازی چقدر است.
ملی پوش ســابق فوتبال ایران تصریــح کرد: اگر به جدول نگاه کنیم و 
میزبانی ایران را در نظر بگیریم باید انتظار پیروزی ساده ای را در تهران بکشیم 
که البته از اعماق وجودم آرزوی وقوع چنین اتفاقی را می کشــم. اما باید این 
جمله تکراری را من هم تکرار کنم که در فوتبال شرایط جدولی اصلًا در نتیجه 
بازی تأثیرگذار نیست و هر بازی شرایط خاص خودش را دارد؛ به خصوص 
دیدارهایی این چنینی که از بازی قبلی هر یک از دو تیم بیش از ۲ ماه گذشته و 
شرایط هر دو تیم با هم متفاوت است. پاشازاده در ادامه خاطرنشان ساخت: 
خوشبختانه مهره های کلیدی ایران و به خصوص لژیونرها در شرایط مطلوبی 
به سر می برند و می توان امیدوار بود با درخشش آنها در ورزشگاه آزادی جشن 

صعود گرفته شود و بعد از آن تیم ملی ۳ بازی تشریفاتی انجام دهد.
کارشناس فوتبال اضافه کرد: اگر پنجشنبه هم اتفاق عجیبی بیفتد که منجر 
به صعود ایران به جام جهانی نشود، این اتفاق حتماً در روزهای بعد خواهد 
افتاد و آنچه من می خواهم به آن اشاره کنم این است که امروز سطح توقع از 
فوتبال ما صعود به جام جهانی نیســت، بلکه صعود از مرحله گروهی جام 
جهانی است. ما باید سطح توقع خودمان را از این فوتبال بالاتر برده و در جام 

جهانی هم جاه طلب باشیم.
وی تاکید کرد: به امید خدا این ششمین صعود ایران به جام جهانی خواهد 
بود و به عقیده من ۵ دوره حضور در این مسابقات می تواند اندوخته خوبی برای 
بالا بردن توقع و صعود از مرحله گروهی باشد. ضمن اینکه فوتبال ایران هم 
به حدی از بلوغ رسیده که بتوان از آن این توقع را داشت. وقتی تعداد زیادی 
از بازیکنان ما در تیم های خوب اروپایی خوش می درخشند، صعود از مرحله 

گروهی در مسابقات جام جهانی توقع چندان زیادی نیست.

پیشکسوت  گروه ورزشی-یک 
باشگاه پرسپولیس با اشاره به این که تیم 
فوتبال فولاد خوزستان می توانست در 
نیمه اول مقابله پرسپولیس دو یا سه گل 
به ثمر برساند، گفت: در نیمه دوم فشار 
این تیم روی پرسپولیس کاهش یافت و 
همین مساله موجب شد تا سرخپوشان 
بازی را در اختیار بگیرند و به گل برسند.

رحیم یوســفی در ارتباط با دیدار 
تیم های فوتبال پرسپولیس و فولاد که با 
نتیجه یک بر صفر به سود سرخپوشان 
پایتخت به پایان رسید، اظهار کرد: نیمه 
اول این دیدار کاملا در اختیار تیم فوتبال 
فولاد خوزستان بود و اگر موقعیت های 
این تیم به گل تبدیل می شد، ممکن بود 
پرســپولیس ۲ یا ۳ گل را نیز یافت کند. 
در نیمه دوم فولادی ها دچار افت شدند 
و فشــار تیمی آن ها روی پرســپولیس 
کاهش یافت و همین موضوع باعث شد 
تا پرســپولیس راحت تر بازی کنند چرا 
که فولاد عقب نشست.این پیشکسوت 
باشگاه پرسپولیس با اشــاره به این که 
متاسفانه بازیکنان پرسپولیس تحت فشار 

نمی توانند خوب بازی کنند، گفت: اگر 
فولادی ها در نیمه دوم نیز مطابق با همان 
فشــار نیمه اول بازی می کردند به طور 
حتم پرســپولیس دچار مشکل می شد. 
یوســفی افزود: در نیمه دوم اشتباهات 
فولادی ها خیلی زیاد و همین مســاله 
موجب شد تا پرسپولیس به نحو مطلوب 
از موقعیت ها استفاده کند و به گل برسد. 
او با بیان این که پرسپولیس در فصل اخیر 
خوب بازی نمی کند، عنوان کرد: به جز 
در نیمــه دوم دیدار مقابل اســتقلال در 
فصل جاری لیگ برتر، نمایش باکیفیتی 
را از تیم پرســپولیس در سایر مسابقات 
شاهد نبوده ایم.این پیشکسوت باشگاه 
پرســپولیس در مورد علت پایین آمدن 
کیفیت فوتبال تیم پرسپولیس در فصل 
جاری لیگ برتر، تصریح کرد: بازیکنان 
تاثیرگذاری از تیم فوتبال پرسپولیس جدا 
شدند اما بازیکنان جایگزین آن ها در حد 
و اندازه تیم نبودند و همین مساله باعث 
شــده است تا کیفیت چندان مطلوبی را 
از این تیم شــاهد نباشیم. یوسفی ادامه 
داد: تنها نکته مهم در مورد پرســپولیس 

این اســت که خوشبختانه مسابقات را 
با پیروزی پشت سر می گذارد و همین 
مساله باعث شده تا مسائل دیگر خیلی 
به چشم نیاید اما در کل باید اعلام کرد که 
پرسپولیس کیفیت خوبی را از خود نشان 
نمی دهد. وی با انتقاد از عملکرد بازیکنان 
خارجی تیم فوتبال پرسپولیس بیان کرد: 
بازیکنان تاجیکستانی پرسپولیس حتی 
در حد تیم امید نیز نیســتند؛ برای بنده 
جای تعجــب دارد که به چه علت این 
بازیکنان جذب شده اند! این دو بازیکن 
از تمامی بازیکنان پرسپولیس ضعیف تر 
هستند و واقعا سربار تیم شده اند و باید به 

آن ها فوتبال بازی کردن یاد دهیم.یوسفی 
با اشاره به این که در تمامی دنیا بازیکنان 
خارجــی از نظر فنی از تیم یک ســر و 
گردن بالاتر هستند و عصای دست تیم 
می شــوند، گفت: واقعا در فوتبال ایران 
مشخص نیست که چرا باید برای جذب 
چنین بازیکنان بی کیفیتی پول خرج کرد.
او هم چنین در مورد عملکرد رضا اسدی 
در این دیدار، گفت: این بازیکن در دقیقه 
۹۰ به میدان آمد اما پس از ســوت پایان 
بازی روی زمین دراز کشــید؛ مگر این 
بازیکــن ۹۰ دقیقه دویده و گلزنی کرده 

که چنین خسته نشان می دهد؟

امینی  ورزشی-احســان  گروه 
مربی تیم ملی کشتی آزاد درباره مرحله 
نخســت چرخه ی انتخابی تیم ملی و 
شرایط دیدار با تیم آمریکا توضیحاتی 

را بیان کرد.
مسابقات انتخابی تیم ملی کشتی 
آزاد در شــهر گــرگان برگزار و نفرات 
برتر این مسابقات همراه با مدال آوران 
رقابت هــای جهانی نــروژ هم اکنون 
ســومین اردوی آماده سازی خود را در 
خانه ی کشــتی شهید صدرزاده برگزار 
می کنند.احســان امینی مربی تیم ملی 
کشــتی آزاد در مورد مسابقات کشتی 
آزاد قهرمانی گــرگان به عنوان مرحله 
نخســت چرخه ی انتخابی تیم ملی و 
همچنین مرحله ســوم اردوی تیم ملی 
کشــتی آزاد گفت: به واقع در چند دهه 
اخیر مسابقات قهرمانی کشوری مانند 
رقابت های گرگان ندیده بودم، چراکه 
اکثر ســرمایه های کشتی در آن شرکت 

کرده بودند.
با شناسایی نفرات مستعد 

آینده کشتی تضمین می شود
او با بیان اینکه در مسابقات قهرمانی 
کشور نفراتی بودند که توانستند خود را 
به عنوان پدیده به تیم ملی تحمیل کنند، 
ابراز داشــت: کشــتی گیرانی در اوزان 
۵۷، ۶۱ و ۸۶ کیلوگرم قهرمان شدند که 
پیش از این مطرح نبودند و کشتی های 
که گرفتند فوق العاده بود. قهرمان کشتی 
آزاد آسیا هدف فدراسیون کشتی و کادر 
فنی، از برگزاری چرخه ی انتخابی تیم 
ملی را ایجاد یک رقابت سالم بین تمامی 
کشتی گیران کشــور دانست و گفت: 
رقابت های انتخابی باعث می شود تا حق 
به حق دار برســد و در نهایت از دل این 
رقابت های جذاب یک تیم ملی ساخته 
و پرداخته شــده خواهیم داشت ضمن 
این که آینده کشــتی ایران نیز تضمین 
می شــود چراکه انگیزه کار کردن را از 
کشتی گیران نمی گیریم بلکه آن ها را به 
این خودباوری می رسانیم که می توانند 
به راحتی با کشتی گرفتن و بردن حریفان 

خود به دوبنده تیم ملی برسند.

برای مسابقه با آمریکا نیاز 
نیست کشتی گیران آمادگی کامل 

داشته باشند
امینی در مورد اردوی ســوم تیم 
ملی کشــتی آزاد گفت: اردویی که هم 
اکنون در خانه کشتی شهید صدرزاده در 
حال برگزاری است برای حضور هر چه 
بهتر نفرات در مسابقات دوستانه آمریکا 
اســت و من نیز علاوه بر کمک به کادر 
فنی بر روی کشتی گیران اوزان ۷۹ و ۸۶ 

کیلوگرم بیشتر تمرکز دارم.
این مربی کرمانشاهی در پایان در 
مورد وضعیت نفــرات حاضر در اردو 
خاطرنشان کرد: وضعیت کشتی گیران 
طبیعتاً آنگونه نیست که به مرز آمادگی 
کامل رسیده باشند. البته برای مسابقات 
دوســتانه آمریکا لازم نیست که صد در 
صد آماده باشند و ما باید کشتی گیران را 
برای مسابقات آسیایی مغولستان به مرز 

آمادگی کامل برسانیم.

سطح توقع از تیم ملی بالا باشد؛

عراق سخت ترین بازی گروهی ایران است

پرسپولیس تا هفته ۱۶ لیگ ۲۱؛ خوب یا بد؟

اظهارات مربی تیم ملی کشتی آزاد درباره چرخه ی انتخابی و دیدار با آمریکا
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